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OTROŠTVO |E FUL DOBRO
(Mef) če bi otroci vedeli, da jim nikoliveč v 
življenju ne bo tako lepo, kot jim je tja od rojstva 
do prvega razreda, potem bi od nas, ki smo 
odgovorni za njihovo otroštvo, zahtevali še več. 
Seveda to od njih ne bi bilo prav, saj bi bile potem 
razlike med ugodjem otroškega in kasnejšega 
življenskega obdobja prevelike in bi bili odrasli še 
bolj zamorjeni kot smo. Dejstvo je, da je dandanes 
ta naš svet tako zapleten, da je otroški sproščeni
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smeh takšna vrednota, da bi jo morali zaščititi. Če 
ne verjamete se sprehodite po našem mestu in 
opazujte mimoidoče. Osnovnošolci še premorejo 
malo smeha, srednješolce že lovijo prve resne 
skrbi, pozni najstniki se brezvoljno potikajo 
naokrog in čakajo na spremembe, tisti v zrelih 
letih hitijo od obveznosti do obveznosti, 
upokojenci so življenje zracionalizirali do te meje, 
da se tudi smejejo bolj poredkoma. Količina smeha
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je torej obratnosorazmerna od let, ki jih je kdo 
nabral na svojem hrbtu.
Sobotna Ciciolimpiada na igrišču pri vrtcu v 
Livadah je bila prireditev, ki je v mesto prinesla 
obilo novega smeha, ki se je iz otroških ust počasi 
selil tudi na obraze njihovih staršev in mimoidočih. 
Prireditev je zelo uspela, skoraj 200 Izolanov in 
Kortežanov je Izolo spet spremenilo v mesto z 
nasmehom. Da bi le bilo takšnih Ciciolimpiad 
dovolj za vsakega od nas.
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Redni bralci Mandrača so že dolgo pogrešali stran, ki smo jo 
nekoč imenovali Čakule in v kateri se je dalo malo manj 
formalno izvedeti ali celo napovedati kakšno skrito 
informacijo. Zdaj je sonce posijalo tudi v našo občino, dobili 
smo županjo, proračun je skoraj pripravljen, italijansko šolo 
že gradijo, bencinskega servisa še ne gradijo, komunalni 
redarji delajo tudi popoldne, v soboto in nedeljo, počasi smo 
vsi brez denarja in škoda, da nismo v komunizmu, ker bi 
lahko bili srečni.
Če imate kakšno dobro informacijo za našo novozgrajeno 
piazzo (pjaco) in če imate še fotografijo, potem vse skupaj 
spravite v naš nabiralnik, pošljite po pošti ali prinesite osebno. 
Za tajnost vaših podatkov garantira sam veliki Čakulon.

Med praznjenjem dobro obložene mize 
smo opazili bivšega predsednika Izvrš
nega sveta SO Izola, Jožeta Černeliča 
(zgoraj), torto je razrezal izolski sodnik za 
prekrške, Oskar Trebeč (spodaj desno), 
le velikega guruja primorskega zborov
skega petja, Ivana Siliča, niso zapeljale 
kalorije in je ostal pri harmonijah..

Veliki desetoobletniški koncert Komornega moškega zbora iz 
Izole se je končal tako kot je treba: z dvojnim M (manjado in 
malvazijo). Ker je že sestava tega pevskega zbora skoraj na ravni 
državnega zbora ni nič čudnega, da so njihovemu ubranoglasju 
sledili mnogi znani občani, čeprav sta v bližini istočasno potekali 
predvolilni veselici Pečanove in Bizjaka.
Na zgornji fotografiji so trije znani Izolani, ki imajo skupno kaj 
več kot ljubezen do zborovskega petja. Beseda je zagotovo tekla 
tudi o volitvah novega župana, le razporedili se nikakor niso 
prav. Bivši župan dr. Gasparini je nenehno silil na levo a se 
bivši poslanec Janez Jug ni pustil izriniti. Le Vinko Jereb je 
natanko vedel, kje je njegovo mesto.

Medtem ko so 
predsedniki srednje
evropskih držav
okupirali Piran so v 
sosednjem Portorožu 
vladali body bilderji 
Žal nismo uspeli 
izvedeti, če so se 
FITFEST-a udeležile 
tudi mišičaste Izo- 
lanke, ki so se na 
revijo pripravljale v 
Fitness studiu Vitalis 
v Ljubljanski ulici.
Na fotografiji desno je 
Nina Potočnik
(Boutique Nina) med 
zahtevno vajo
imenovano "sedenje".

Ob kulturnem maratonu smo v Mandraču 
zapisali, da si prireditev ni ogledal nobeden od 
občinskih funkcionarjev in svetnikov. Na naše 
pisanje je reagiral svetnik ZZP, Aleksander 
Krebelj (desno z brado), sicer direktor Radio 
Morje, ki je zatrdil, da vsaj zase lahko trdi, da 
se je udeležil enega od koncertov. Priložena 
fotografija sicer ne dokazuje, daje bil ravno na 
koncertu, blizu pa je zagotovo bil. Strokovne 
nasvete v zvezi z vsebino Kulturnega 
maratona mu je delil Boris Furlan - Primitivc 
(z roko v grehu), sicer lastnik založbe 
PRIMITIVC GLASBIC, ki je založila tudi 
plošče skupine Zmelkoow, KUD Idioti, 
Francija Blaškoviča itd.
Nasvete v zvezi s produkcijo aktivnih kalorij 
je poslušal tudi urednik Radia Morje, Zoran 
Savin (levo), pripravnica za ženo direktorja 
Radia Morje, Nives Matahlija (TV Koper), pa 
je zaenkrat le vlekla na ušesa.
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Pikniki so zabavna a tudi utrujajoča stvar. Na fotografiji so trije, skoraj 
padli borci, s piknika, ki ga je pripravila ZKO (glej zapis desno 
zgoraj). Še dobro, da se pri roki najde kakšna skrbna ženska roka, ki 
potolaži tolažbe potrebne. Tokrat je to funkcijo prevzela Karmen 
Mljač (bife). V roke je vzela dva igralca skupine STEPS in sicer: 
Veljka Otočana (desno) in Primoža Grešaka. Oba sta preživela.

Ta glasbena fotografija je nastala na zelo neglasbenem dvorišču Vina 
Koper, kjer so izolski FARAONI pripravili predstavitev svoje nove 
CD plošče. Priložnost so, skupaj s skupino HALO, izkoristili za javno 
primorsko predstavitev Zlatih petelinov, ki sojih pobrali iz kokošnjaka 
za leto 1996.
Nekdanje jezne mladeniče gotovo poznate. Čisto levo je Danilo 
Kocjančič (Kameleoni, Boomerang, Prizma, Bazar, Halo), ob njem 
Dragan Bulič (Sobotna noč), v čudno pozo se je postavil Nelfi 
Depangher (Faraoni), ki je pojahal na pevcu Slavku Ivančiču. Še 
malo desno je Jadran Ogrin (JORK studio, Kameleoni, September, 
Karamela, Halo), ob njem je NN, za njim basist Faraonov Piero 
Pozzeco in čisto desno Tuljo Furlanič (Kameleoni, Faraoni, 
gastarbajterstvo, Halo) na vozilu, ki gaje kupil z lanskimi honorarji. 
Spodnja fotografija je nastala v soboto zvečer v znanem izolskem 
zabavišču (vsake toliko), Bariera. Vseh godcev ne poznamo, 
harmoniko pa je vlekel tudi Srečko Langeršek (Komunala Izola). 
Prireditev ni bila prijavljena, niti pripravljena. Bila je navadna žurka.

Zgodnje poletje je čas najrazličnejših piknikov in vikend pred zadnjimi 
občinskimi volitvami je bil s temi dogodki tako bogat, da bi ga lahko 
sprejeli kot državni ali vsaj občinski praznik. Rekli bi mu Praznik sv. 
Roštilja. Tudi ZKO Izola oziroma gledališka skupina STEPS so si 
omislili takšno obliko izboljševanja medčloveških odnosov, čevapčiče, 
ražnjiče, ribe, kalamare, pečene paprike, malancane, kroštole, potico in 
še kaj pa so, ob pomoči piva in razširjene skupine NOB, spremenili v 
svojo letos najboljšo predstavo. Na spodnji fotografiji je ena tretjina 
skupine NOB na še enem od brezplačnih koncertov, levo je Nevenka 
Gregorič (ZKO), v ozadju pa je videti hrbet Zorana Predina (Mentol 
bombon), ki je glasbi, v prisotnosti soproge Barbare (čisto zadaj) , 
enostavno obrnil hrbet. Čevapčiči pa so mu kar šli (in pivo tudi).

Na podelitvi Zlatih petelinov v Celju (kot veste so enega glavnih 
pobrali izolski Faraoni) je naš fotoreporter izsledil tudi to nenavadno 
piransko - cerkljansko - koprsko navezo. Feri Horvat (Sredi 
zasanjanih rož se v soncu kople moj Portorož), sicer oče Anike 
Horvat je skušal Janezu Podobniku dopovedati, da slovenski politiki 
ne bi smeli biti nelojalna konkurenca slovenskim pevcem. Mišo 
Zaletel (Zapeljivka z Radia Koper) pa je bil kar modro tiho.

Posebno priznanje za potrpežljivost in 
razumevajoče čakanje na moža glasbenika je 
prejela Izolanka Daiana Hrovatin, soproga 
Enza Hrovatina, kitarista izolskih Faraonov. 
Po steklenici sodeč jo čaka še dosti čakanja.

V tem vogalu bomo nekaj naslednjih tednov 
predstavljali letošnje Abrahamovce. Učitelj 
Vlado Barbarič se je sicer skril, a ne povsem.
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OBČINSKI SVIT BO DELAL
V torek se bo, po nekoliko daljšem premoru zaradi volitev župana, 
ponovno sestal izolski Občinski svet. Svetniki so dobili predlog 
dnevnega reda 22. redne seje in gotovo jim je bilo jasno, da bodo 
zelo težko opravili z vsemi v enem samem zamahu. Pravzaprav je že 
slišati, naj bi obdelali le prvo polovico točk dnevnega reda (do 11. 
točke), druge pa naj bi počakale na nadaljevanje seje.
Občinski svet bo za začetek opravil razmeroma rutinsko nalogo, saj 
bo moral sprejeti poročilo o izidu nadomestnih volitev župana Občine 
Izola in sprejeti sklep o potrditvi mandata županji. Od te točke naprej 
pa je na dnevnem redu kar nekaj manj formalnih in vsebinsko 
zahtevnih vprašanj.
Začelo se bo že z osnutkom sprememb in dopolnitev občinskega 
statuta, ki so jih pripravili v občinski upravi. Gre za spremembe in 
dopolnitve predvsem v zvezi z ljudsko iniciativo in referendumom, 
kar je OS sprejel pred nekaj več kot mesecem dni. Občinske 
strokovne službe, ki so pripravile predlog, so kar optimistične glede 
sprejemanja tega dokumenta, saj gre dejansko za določanje točnih 
postopkov za izvedbo referenduma. Seveda je treba vedeti, da 
sprejemanje takšnega sklepa poteka v dveh fazah, za dokončni 
sprejem pa je treba imeti dvotretinsko večino.
Naslednjih osem točk je s področja stanovanjske oziroma prostorske 
problematike. Gre za poročilo o realizaciji stanovanjskega programa 
za leto 1996 in zaključni račun le-tega ter za predlog stanovanjskega 
programa za leto 1997. To gradivo je bilo pripravljeno že za 21. sejo 
občinskega sveta, a so ga predlagatelji takrat umaknili z dnevnega 
reda.
Posebne debate bo gotovo deležno tudi poročilo o izvršitvi finančnega 
načrta Sklada stavbnih zemljišč v letu 1996 in predlog programa dela 
Sklada ter finančni načrt za leto 1997. Za boljšo predstavo o tem, 
koliko je pomembna ta razprava le podatek, da je finančni načrt 
Sklada za leto 1997 "težak" skoraj 900 milijonov tolarjev,

naunmaMKdhLmi nfcausr
V dneh pred volitvami je bilo veliko besed namenjenih načrtovani, 
predvsem pa željeni gradnji izolskega Zdravstvenega doma. Vsi 
kandidati so govorili o nujnosti te gradnje (kdo pa bi si upal biti proti) 
nič pa ni bilo slišati o tem, kako pomagati Reševalni postaji Izola, ki 
deluje v zares nemogočih pogojih.
Zdravstveni dom je doslej skušal reševati te probleme tako kot je znalin 
zmogel, vendar je jasno, da brez pomembnejših gradbenih posegov 
enostavno ne bo šlo.

OMnarnuADuaiBBOiiii
Onutek občinskega proračuna sicer ni na dnevnem redu seje, vendar 
je pripravljen in menda tudi usklajen med porabniki. Ker pa menda 
ni čisto usklajen med posameznimi občinskimi upravami je njegova 
usoda zaenkrat neznana.
Občinski svet ima na dnevnem redu 22. seje tudi poročilo Javnega 
zavoda Center za šport Izola o reševanju problematike v veslaškem 
klubu in o problematiki mladinskega športa nasploh, vendar je ta 
točka šele na 18-tem mestu in bo verjetno počakala na nadaljevanje.

KAJ BO S STARO OPREMO ?
ŠE EN VROČ KOSTANJ

Svet KS Izola 2 je v sredo, 4. junija sklical interesni zbor 
stanovalcev-mejašev kompleksa bivše Opreme. Na tej lokaciji se po ZN 
Marina pripravlja ureditev poslovno apartmajskega objekta s telovadnico. 
Investitor GIP Stavbenik je preko projektanta LIZ Inženiring studio 
predstavil projekte za poslovno apartmajsko naselje in v nadaljevanju 
predvideno gradnjo telovadnice SCTŠ.
V burni razpravi so stanovalci opozarjali na nevzdržne razmere glede 

prometa, predvsem mirujočega ter na potrebo po ureditvi zelenih 
površin. Dotaknili so se tudi zadrževanja učencev SGTŠ izven šolskih 
prostorov in njihovega odnosa do okolja, kot tudi vprašanja smiselnosti 
graditve "turističnih" stanovanj, poslovnih prostorov ipd.

Projektant je predvidene rešitve predstavil v dveh delih. Tako naj bi se 
prvi del lahko izvajal že septembra, predvideva pa ureditev poslovno 
stanovanjskega objekta z notranjimi pasažami in podzemno garažo. Gre 
za stanovanja visokokakovostnega razreda, saj predvideva boljšo 
opremljenost prostorov, kot npr. dvigalo, terase, pomožni prostori v vsaki 
etaži.

V drugi fazi pa je predvidena možnost ureditve telovadnice s 
spremljajočimi prostori, ki bo s stavbo SGTŠ povezana s pokritim 
hodnikom. Kdaj se bo ta faza začela izvajati pa je odvisno od možnosti 
pokritja investicije s strani SGTŠ in pristojnih ministrstev.
Ta sestanek je služil svetu KS kot pokazatelj interesov prebivalcev tistega 

prostora, svet pa bo oblikoval mnenje, ki bo služilo pri izdelavi lokacijske 
dokumentacije, kar je osnova za izdajo gradbenega dovoljenja in pričetek 
gradnje. (KB)
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150 IZOLSKIH OLIMPIJCEV
(OH) V Livadah je bilo v soboto dopoldne veselo. 
Na otroškem igrišču so potekale športne igre in 
krajši program za otroke od petega do sedmega 
leta starosti. Sodelovali so vrtec Školjka, vrtec 
Livade ter enota iz Kort.
Otroci so se pomerili v različnih igrah z žogo, 
rolkanju, štafetnem nošenju vode v lončkih, 
premagovanju raznih ovir...
Igre so potekale v veselem navijaškem vzdušju. Pri 
tem so pomagali starši, ki so imeli tudi priložnost 
sodelovati na igrah skupaj z otroci.
Zmagovalci so bili vsi, kar je bil tudi moto 
prireditve. Igre je spremljal olimpijski "ogenj" ter 
maskota prireditve.
Vsi otroci so dobili priznanja kot dokaz 
sodelovanja. Ribe, Medvedi, Zajci, Medvedi...so 
po koncu iger prisluhnili animatorju in čarodeju 
ter tudi sami zapeli.
Vsekakor je bila Ciciolimpiada ena najbolj veselih 
dogodkov v mestu letos.
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MINISTRSTVO JE DRŽALO 
OBLJUBO

Kot je bilo obljubljeno s strani 
Ministrstva za šolstvo in šport so se v 
ponedeljek 9.junija ponovno pričela 
dela na gradbišču italijanske osnovne 
šole. Skupina delavcev je začela graditi 
notranje predelne stene, s polno paro 
pa naj bi dela stekla prihodnji teden. 
Banka je z izvajalcem že podpisala 
pogodbo o premostitvenem kreditu v 
vrednosti 100 milijonov tolarjev, za 
katerega jamči država. V petek pa naj 
bi pristojni še dokončno opredelili 
obseg del, za katera naj bi omenjena 
sredstva zadoščala, vsekakor pa naj bi 
zadostovala vsaj za nadaljnja dva do tri 
mesece. V tem času pa naj bi

intenzivno potekale aktivnosti za 
zagotovitev še preostalih manjkajočih 
sredstev, to je okoli 90 milijonov 
tolarjev, za dokončanje gradnje.
Kaže, dav je civilna pobuda staršev 
otrok OŠ Dante Alighieri po svoje 
pripomogla k premiku z mrtve točke, 
hkrati pa nameravajo z aktivnostmi 
nadaljevati do preselitve otrok v novo 
šolo.
Ostaja tudi še odprto vprašanje kje in 
kako se bo septembra pričel pouk 
njihovih otrok. Jutri, v petek, 13. junija 
pa bo delegacija staršev odpotovala v 
Ljubljano, kjer se bo sestala z varuhom 
človekovih pravic Ivom Bizjakom. (KB)

KOLIKO STANE ŠOLA LETOS ?
Letošnje šolsko leto se niti še končalo ni, ko morajo 

šolarji in njihovi starši že misliti na prihodnje.
Še ne tako dolgo tega je bilo običajno, da so učitelji v 
prvih šolskih dneh septembra učencem povedali 
katere šolske knjige bodo potrebovali, ti pa so 
preprosto zavili v knjigarno ter jih pač kupili.
Očitno pa so ti časi definitivno mimo, saj se zadnja 
leta uveljavlja praksa, da morajo učenci naročiti 
knjige v prednaročilu celo že maja oz. junija, če 
hočejo zagotovo priti do njih. A to niti ni kapric 
knjigarnarjev, saj morajo slednji založbam knjige v 
celoti plačati že ob naročilu, to je že v juniju, zato, da 
jim založbe lahko zagotovijo dobavo potrebnih

učbenikov v avgustu. V Izoli so prednaročila za 
učbenike sprejemali že v šolah, a le do 30.maja, 
medtem, ko izolski knjigarni Primorski tisk in Grafit 
sprejemata naročila še do vključno 23.junija.
In za koliko bo nakup učbenikov in delovnih zvezkov 
olajšal družinski proračun ? Če gre za nadobudnega 
prvošolčka bo za knjige potrebno odšteti okoli 20 
tisočakov, za osmošolca pa vsaj še enkrat toliko.
Na šolah sicer obstajajo učbeniški skladi, kjer si 
šolarji lahko učbenike sposodijo za tretjino cene, 
kljub temu pa morajo kupiti delovne zvezke, tako, 
da bodo v najboljšem primeru na ta način lahko 
prihranili le par tisočakov. (KB)

POLNE ŠOLE PRIZNANJ
Počitnice se resda nezadržno bližajo, a kaže, da izolskih 

šolarjev to prav nič ne ovira pri doseganju lepih uspehov 
na različnih tekmovanjih.

Tako so na 28. srečanju mladih zgodovinarjev v 
Bakovcih pri Murski Soboti mladi raziskovalci 
zgodovinarskega krožka OŠ Livade prejeli zlato 
priznanje za raziskovalno nalogo z naslovom Po sledeh 
Eskulapa v obalnih mestih, v kateri so preučevali 
preteklost lekarn. Dve predstavnici krožka sta se tega 
srečanja skupaj z mentorico Teo Krivičič tudi udeležili.

Učenci OŠ Livade pa se pridno učijo tudi angleščine, saj 
so na šolskem tekmovanju iz tega jezika štirje učenci 
dosegli bronasta priznanja in sicer: Peter Perčič, Nastja 
Gojtan, Gregor Černeka in Nina jereb. S tem so 
dosegli tudi štiri najboljše rezultate v občini, prvi trije pa 
so se udeležili regijskega tekmovanja, kjer sta kar dva

prejela srebrno priznanje. To sta bila Peter Perčič in 
Gregor Černeka. Peter se je nato udeležil še republiškega 
tekmovanja v Postojni, katerega rezultati pa še niso 
znani. Pridružujemo se njegovi mentorici Nuši Karlovič, 
ki pravi:" Držimo pesti, da bi Petru uspelo doseči še zlato 
priznanje!"
Matjažu Pečanu iz 7.a razreda OŠ Vojke Šmuc pa 

pravijo kar "zlati Matjaž", saj je v letošnjem šolskem letu 
dosegel dva imenitna uspeha. Med sedmošolci je hkrati 
med najboljšimi matematiki in kemiki v državi, saj je na 
državnem tekmovanju iz matematike dosegel Zlato 
Vegovo priznanje, na državnem tekmovanju iz kemije pa 
Zlato Preglovo priznanje. Njegovi mentorici sta Nada 
Nikolič pri matematiki in Orjana Barič pri kemiji.
Vsem skupaj čestitamo za dosežene uspehe!
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OLJKARJI BI IMELI 
SVOJ CENTER

Dnevi oljk, ki so potekali minuli petek in soboto na Belvederiu so bili letos v 
znamenju 5. obletnice delovanja Društva oljkarjev slovenske Istre.
Med ostalim so se oljkarji zbrali tudi na 14. zboru oljkarjev, pripravili pa so 

tudi okroglo mizo, na kateri so poleg pridelovalcev sodelovali tudi 
strokovnjaki s področja sadjarstva in je bila posvečena vprašanju bodočega 
razvoja oljkarstva v Sloveniji. Ugotovili so, da je društvena organiziranost že 
dosegla meje voluntarizma in da je potrebno sprejeti določene usmeritve. 
Predlagali so, naj se zato v Slovenski Istri oblikuje Center za razvoj oljkarstva, 
ki naj bi skrbel za celovit razvoj te dejavnosti. Tako je bil z odobravanjem 
sprejet tudi predlog koprske županje Irene Fister, ki je predlagala naj se 
jeseni ob tradicionalnem začetku obiranja oljk podpiše pismo o nameri za 
ustanovitev omenjenega centra.
Na zboru oljkarjev pa so sprejeli tudi petletno poročilo o opravljenem delu 

ter z zadovoljstvom ugotovili, da so dosegli vse cilje, ki so si jih ob ustanovitvi 
zadali.
Že na otvoritveni slovesnosti je državni sekretar za kmetijstvo in evropske 

zadeve Franc But povedal, da daje Ministrstvo oljkam velik pomen,saj gre za 
perspektivno dejavnost, ki je v Sloveniji na 4. mestu po intenzivnih nasadih. V 
letošnjem proračunu naj bi bilo pospeševanju oljkarstva namenjenih bistveno 
več sredstev kot doslej, v pripravi pa je tudi pravilnik o kakovosti oljčnega 
olja. Izolska županja Breda Pečan je ob tej priložnosti opozorila na ceno 
najema kmetijskih zemljišč, ki je pri nas dvakratna v primerjavi z drugimi deli 
Slovenije, medtem ko je poslanec in bivši župan dr. Mario Gasparini, ki je 
tudi član komisije za kmetijstvo v DZ, ocenil, da je bilo sodelovanje občin z 
oljkarji dobro že doslej, predvsem kar se tiče regresiranja sadik.

Na posebnih delavnicah je bilo govora tudi o varstvu v oljčnikih ter o 
ukrepih ob letošnji pozebi, dvanajst ekip šolarjev iz obalnih osnovnih šol pa 
se je udeležilo tekmovanja z naslovom "Oljka ali te poznam?", na katerem so 
že drugo leto zapovrstjo zmagali učenci OŠ Prade.

Letos so ocenjevali kakovost 26 prijavljenih oljčnih olj, od katerih se jih je 
20 uvrstilo v najvišji kakovostni razred ekstra deviških oljčnih olj, kar potrjuje 
mnenje, da je bil letnik 1996 nasploh dober. Kot sodijo degustatorji so 
letošnja olja sveža in prijetna v vonju in okusu, med njimi pa prednjači olje, ki 
ga je pridelal Andrej Kepic iz Kopra in tako zasedel 1. mesto, 2. mesto je 
dosegel Janez Forte iz Sv. Petra, 3.mesto pa Mirko Stubelj iz Ankarana.
Kot je slišati pa je večina lani pridelanega olja že pošla, kljub temu, da ostaja 

poraba le-tega v Sloveniji med najnižjimi v primerjavi z drugimi 
sredozemskimi državami. Tako ostaja za zadostitev povpraševanju v državi še 
kar precej možnosti, ki bi jih morali naši pridelovalci s pridom izkoristiti. (KB)

IjTjakole/stmupama BrečialBFčanVTn; držav
ibrušketo'<ot^prila PjievfeToiik'

POMEŠANA DEMOKRACIJA
To, da bomo Izolani imeli Županjo zares šele po seji Občinskega 
sveta na kateri bodo svetniki sprejemali poročilo o izidu 
glasovanja in potrjevali županjo je zagotovo bolj podobno 
smešnici kot kakšni resni demokraciji.
Neglede na to, ali smo za županjo ali proti je jasno, da je to oseba, 
ki so jo izvolili volilci občine Izola, ki predstavljajo najvišjo obliko 
odločanja v demokraciji. Volivci so v neposrednem odločanju 
odločili, da bo županja občine Izola g. Breda Pečan in zagotovo 
Občinski svet ni organ, ki bi imel večjo moč in bi o tem lahko 
kakorkoli sklepal. Pravzaprav bi bilo mogoče edino to, da bi 
občinski svet ugotovil nepravilnosti pri izvedbi volitev, pa še v tem 
primeru so pristojnejši nekateri drugi organi (republiška volilna 
komisija, ustavno sodišče itd.).
Skratka, občinski svet se bo moral pomučiti s točko dnevnega 
reda, ki bi se ji lahko izognil, le če bo državni zbor dovolj državen, 
da bo ponovno posegel na področje lokalne zakonodaje. Če 
nihče drugi, potem bi lahko naš poslanec, dr. Mario Gasparini 
takšen predlog predal v obravnavo pristojni komisiji državnega 
zbora, ob tem pa tudi predlog, da bi za bodoče neposredne 
volitve pripravili vabilo z dvema kuponoma, enega bi volivec 
uporabil v prvem krogu, drugega pa v morebitnem drugem 
krogu volitev.
V razvitih državah kot je Italija in Francija to počnejo že desetletja 
in prihranijo pri tisku in pošti.

Drago Mislej

ZADNJI ŽUPANOV PREDLOG
Verjetno je predlog sprememb in dopolnitev statuta Občine Izola 
eden zadnjih aktov, ki jih je občinskemu svetu predlagal bivši 
župan, dr. Mario Gasparini. Kot je znano je Občinski svet zahteval 
uskladitev občinskega statuta z državno zakonodajo, tako da bi 
natančneje vedeli, kako naj potekajo postopki za razpis 
referenduma in druge ljudske iniciative.
Župan predlaga, da se v občinskem statutu natančneje definira, kdo so 
upravičeni pobudniki, kaj’ mora vsebovati' poDuda za razpis 
referenduma, kakšen naj bo postopek v zvezi s pobudo, kakšen je 
načinobravnave pobude ter sklepanje občinskega sveta v zvezi s 
pobudo, kakšen naj bo postopek zbiranja podpore zahtevi iz pobude s 
podpisi volivcev ter roke za zbiranje podpore, kakšne naj bodo posledice 
pravilno vložene in popolne pobude, kako obligatorne so 
referendumske odločitve za občinski svet in kdo so nosilci stroškov 
razpisa, izvedbe referenduma in javne propagande.
Glede sklica Zbora občanov pa dr. Gasparini predlaga, da se natančneje 
definira vsebina razprave na Zboru občanov, kdo so pobudniki za sklic 
zbora, kakšna naj bo vsebina zahteve za sklic ter postopek v zvezi s tem, 
kakšna je dolžnost župana da obravnava stališča sprejeta na zboru, 
kakšen je postopek sklica zbora in kdo je nosilec stroškov. Povzetke iz 
predlaganega osnutka bomo objavili po zasedanju občinskega sveta.

OBU ACEK
OBUTEV -CALZATURE

M.GORKI 2, IZOLA - ISOLA, tel.: 066/ 61 - 631

Mi vemo, kaj lahko obujete tudi pri 30°C!

ODPRTO: 8” -12" in 1T - 20h, SOBOTA: od 830 do 12m

(M) >
''oomiouE nina

IZOLA, Ljubljanska 40, tel. 066 / 646 - 225

- z izvirnimi lastnimi unikatnimi izdelki za vse priložnosti in postave ter 
strokovnim modnim svetovanjem
- z vedno svežo kolekcijo domače MODNE HIŠE BUNNY
- z modnimi pleteninami in še in še... v

- CENE KONKURENČNE
- VRAČAMO PARKIRNINO

\ f
^B»dlte drugačni, oblačite se pri NINIl^

NOVO!
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PTT's NOT DEAD je rubrika v kateri objavljamo pisma 
bralcev Mandrača. To so lahko odgovori na pisanja drugih 
avtorjev, lastne pripombe ali pobude, izjavljanje lastnih 
mnenj in podobno. Po sklepu uredništva z dne, 8. junija 
1997 si uredništvo pridržuje pravico ne objavljati ali 
ustrezno krajšati predolga ali ponavljajoča ter širši javnosti 
nezanimiva pisma.

MLADI IN VOLITVE
Na volitvah v nedeljo 1.6.1997 je bila zelo nizka volivna udeležba (34.34%). 
Ob analizi udeležbe lahko ugotovimo, da predvsem nas mlade ne zanimajo 
volitve. Daleč največ udeležencev volitev pa je iz starejše generacije, katera je 
v preteklosti, kakor so nam povedali naši stari starši, bila prisiljena hoditi na 
volitve. V preteklosti je oblast budno spremljala udeležbo na volitvah ter 
vsakogar, kdor ni hodil na volitve označila kot sovražnika države. Prav tako 
so po pripovedovanju naših starih staršev, volitve potekale s kroglicami, tako, 
daje oblast vedno vedela, za koga je kdo glasoval....
... Mladi moramo prej ali slej spoznati, da so volitve nuja in se jih moramo 
udeležiti. Saj le na tak način lahko odločamo in odločimo, kdo bo zastopal 
naše interese.
V primeru, ko župana izvoli v bistvu le starejša generacija, je popolnoma 
razumljivo, da bo zastopal interese te populacije. Ob analizi interesov starejše 
generacije in nas mladih ugotovimo, da nimamo enakih interesov. Starejša 
generacija ima v večini primerov rešeno stanovanjsko vprašanje, mladi si 
moramo stanovanje šele poiskati. Starejša generacija je večina v pokoju. 
Prejema pokojnine ter jo zanima le višina le te. Mladi si moramo šele poiskati 
službe. Starejša generacija si v večini želi miru, mladi si želimo zabave. 
Glede na to, da nismo volili in so na oblasti ljudje, katere je izbrala starejša 
generacija le ta zastopa interese le te ! !
Tako oblasti (občini) ni v interesu, da bi denar zbran v stanovanjskem skladu 
namenila za neprofitna stanovnja za mlade družine. Stanovnja se gradijo le za 
trg po cenah, katere nam niso dostopne. Ta stanovanja pa lahko odkupijo 
ljudje iz notranjosti države za vikend-stanovanja (načrtovana gradnja na 
lokaciji stare Male opreme).
Oblast ne usmeija posegov v prostor v smislu pridobivanja novih delovnih 
mest, kjer bi se lahko zaposlili. Večina nas je zaposlenih v sosednjih občinah, 
dohodnino pa plačujemo v Izoli!
Oblasti ni v interesu, da bi oživila park Arigoni ter ga namenila mladim, saj 
imajo na tem področju svoje načrte drugi s kapitalom (področje izgradnje 
Marine).

KLIMA NAPRAVE

KLIMA NAPRAVE
VSE VRSTE PREMIČNIH IN STABILNIH 

(SPLIT) KLIMA NAPRAV PROIZVAJALCA 
DELONGHI

jTjT]n]MM| vi.k.ing
klima naprave

Okt.rev.
L9ff |T|T|7tt9H 6310 IZOLA
V#111 1■ tel. 066 62-990

To lahko spremenimo le z odhodom na volitve s tem, da predlagamo svoje 
predstavnike, ki bodo po izvolitvi zastopali interese mladih.

Tomaž Kovačič, Livade (naslov v uredništvu)

Za koga grenak priokus?
Rahlo repliciram g. Padarju na njegovo zadnje pisanje v Mandraču. 
Ugotavlja, daje za go.Pečanovo glasovalo 20 % vseh volivcev, za g.Bizjaka 
13 %, 66 % se jih ni odzvalo. To naj bi bil razlog za grenak priokus. Za koga? 
Torej, 66% je takšnih, ki jim je bilo vseeno, katera od dveh možnosti bo 
obveljala. Toda samo politično neizobraženi so lahko tehtali med dvema 
osebnostima in tuhtali, kateri je sposobnejši in kateri bo za Izolo in za njega 
najboljši. Žal so bile volitve, kot bodo še katere, predvsem poskus prekinitve s 
kvazisocialistično tradicijo in poizkus prestopitve v tir drugačne poti. Prvič v 
zgodovini Izole je bila možnosl izbire dveh različnih opcij. Vse doslej so 
volivci lahko izbirali samo eno možnost in je bilo res vseeno, če je volivec 
volil ali ne. Na takšnih volitvah se ni moglo pričakovati drugačnosti....
... Volitve so končane, posedli smo se in vsak okušava, kar je pomagal 
pripravili in kar je pripravil. In kdo naj bi imel obtlcm grenak priokus v ustih? 
Nobenega dvoma ni, da ga nima ZLSD z Eriko Štajner, ki je pomagala 
raznašali letake in z ZZP, kot politični TOZD velikega SOZD. Nova županja 
ga tudi nima. Ona je odgovorna 20 % občanov. Ti lahko pričakujejo od nje to 
in ono in samo ti lahko zahtevajo izpolnitve obljub.
Do njih ima obveznosti. 17 % (Bizjakovim) bo morala dokazovali, daje ona 
prava. To ne bo težko. 60 % od vseh pa bo zadovoljno z nasmehom ali brez 
njega opazovala in jih vljudno vabila na naslednje volitve. Povedala je že, da 
bodo naslednje volitve njena prioritetna naloga. Grenak priokus bo imela 
LDS, ko bo srebala skozi naravno popkovino povolilno juhico v prostorih 
ZLSD.
Z grenkim okusom pa bodo posedali ob svojih loncih »pomladne« stranke, ki 
so bile bržkone priča zadnjemu pokopu te zveze v Sloveniji. In grenak okus 
bo imel g.Jug, oz. SF, ker ni imel dovolj politične veščine in daljnovidnosti, 
da bi znal najti možnost uskladitve s pomladniki. Kot da tudi njemu ni bilo 
prav nič do lastnega programa, ga je zavrgel v ugodnem trenutku možne 
združitve.
Grenak priokus bo imela Izola, ker ni razumela trenutka tega časa. Ostala bo 
»zmantrana in brižna«.

Frane Goljevšček

Deset let je pravi čas za spremembe, 
zato bomo po desetih letih uspešnega dela odprli še 
—7 eno poslovalnico v Izoli,
r Od ponedeljka bo ART FOTO tudi v novih 

prostorih v turističnem apartmajskem naselju v 
Simonovem zalivu.

Vabimo Vas na uradno otvoritev poslovalnice, 
ki bo v soboto 14.6.1997 ob 18.00 uri.



NOGOMET
Avtoplus Korte : Mengeš 3:0
(2:0)

Kortežani so zasluženo vi
soko premagali Mengeš. 
Rezultat bi bilo lahko še višji, 
a igralci Avtoplusa niso bili 
ravno najbolje strelsko 
razpoloženi. Domačine je v 
vodstvo popeljal Breznikar v 
15. minuti, na 2:0 pa je 
povišal Škropeta v 40. minuti.
V drugem polčasu so Ko
rtežani še bolj pritisnili, na 
dan pa je prišla vsa strelska 
neučinkovitost.
V poplavi priložnosti in pol- 
priložnosti je le Breznikar 
zadel v 60. minuti, pa še 
takrat z enajstih metrov. 
Prihodnost kluba iz Kort še ni 
prav nič gotova. Obstanek v 
ligi jim je sicer ušel, vendar 
pa je prihodnost v tretji 
slovenski ligi še tako meglena 
in nejasna, da igranje Avto
plusa v tretji ligi tudi prihod
nje leto ne bi bilo presentelji- 
vo.
Treba je namreč vedeti, da je 
kar nekaj klubov iz vseh 
slovenskih lig na robu 
bankrota in izstopa iz lige. SE SE BRCA
Ta mlade lige

Kadetska liga MNZ Koper
Korte: Izola 2:3

mlajši dečki
Koper A : Izola 0:1
MNK Izola je sezono končal na tret
jem mestu prvenstvene lestvice, zma
gali pa so mlajši dečki Kopra A, ki so v 
zadnjem kolu doživeli neprijeten po
raz na svojem igrišču prav proti izol
skim mlajšim dečkom, varovancem 
obetavnega, mladega in prizadevnega 
trenerja Sandra Valdevita.

gometaši klonili šele v finalu.
V dolgi zgodovini tega turnirja se je 
zgodilo prvič, da je v finalu nastopila 
slovenska ekipa.
Udeležba na turnirju, ki ga je organizi
rala skupina zanesenjakov in ljubitel
jev mladine, je bila brezplačna. Še več. 
Gostitelji so vsem ekipam in njihovim 
spremljevalcem postregli obilno kosi
lo. Za popotnico domovpa so priprav
ili sendviče in napitke. Izolane pa so 
pospremili besedasmi: "Bilo nam je v 
čast in v veliko zadovoljstvo, da ste 
bili naši gostje."
Bomo znali tudi Izolani kdaj kaj 
takega ?

ogledali 12 članskih m 6 vet- 
eranskih ekip, ki so bodo 
potegovale za naslov an- 
jboljše. Obiskovalci bodo po
leg nogometnih užitkov, na 
samem stadionu deležni tudi 
možnosti kaj pojesti in popi
ti. Na zadnji finalni dan pa si 
bodo gledalci lahko ogledali 
nekaj posebnega. Ob 17.00 se 
bosta srečali ekipa novinarjev 
in ženska nogometna ekipa 
Kopra, ob 17.40 bo veliki 
finale veteranov, ob 19.00 bo 
veliki finale turnirja, po 
podelitvi pokalov, pa se bodo 
pomerili še novinarji in glas
beniki.

Torej: od 16. junija MIKIjEV 
IN VLADOV TURNIR na no
gometnem stadionu v Izoli.

NAMIZNI TENIS
V soboto, 7.6. je v Novi Gori
ci potekal zaključni TOP 
turnir za mladinke, na katere
ga so bile pozvane tudi štiri 
mladinke NTS Arrigoni, kar 
je bilo tudi največje zastopst
vo posameznega kluba.
V prvi kvalitetni skupini je 
nastopila Ra hoti nova, ki je z 
zelo spremenljivo igro osvoji
la 4. mesto. Premagala je npr. 
lanskoletno evropsko prvak
injo Safranovo iz Ilirje, z 1:2

pa je izgubila tekmo za vstop v finale s 
Sivičevo iz Vrtojbe, v tekmi za tretje 
mesto se Rahotinova ni najbolje 
znašla, premagala jo je Dermastja iz 
Ilirje, gladko z 2:0.
V drugi kvalitetni skupini se je od 
mladinske konkurence na najlepši 
način - z zmago poslovila Romina 
Umer. Na sedmem mestu je pristala Eri
ka jauševac, osma pa je bila Jana Lud
vik.

KICKBOXING

Izolani v tujini
Selekcija dečkov MNK Izola se je v 
nedeljo 8.6.1997 udeležila tradicion
alnega mednarodnega nogometnega 
turnir j av tuirističnem mestecu 
Noventa di Piave pri Benetkah. Moči 
in znanje je med seboj pomerilo 28 
ekip iz Italije, Avstrije, Madžarske, Hr
vaške in Slovenije. V izredno močni 
konkurenci so naši najmaljši no-

J.H.

20. MIKIJEV MEMORIAL

Na nogometnem stadionu v Izoli se 
bo od 16. do 22. junija odvijal turnir v 
malem nogometu. Ta, po vrsti že 20 
turnir bo vsekakor nekaj posebnega, 
kajti prvič se bodo tekme igrale na 
travi. Vsak dan od 18.00 do 20.00 si 
bodo lahko gledalci brezplačno

Srebro v Izolo
Dne 6. in 7. junija se je na Dunaju pod 
okriljem mednarodne federacije IAK- 
SA, odvijalo odprto prvenstvo v šemi, 
light in full kontaktu, v Evropi bolj 
znano kot turnir VVienna open.
Na omenjem tekmovanju je sodelova
lo nad 550 prijavljenih tekmovalcev iz 
18 držav. Iz KBV Tae kvvon do Izola so 
se udeležili tekmovanja Darko Filiput 
sodnik in vodja ekipe ter tekmovalca 
Lucijan jurman in Kristjan Tomšič.
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Jurman je tekmoval v kategoriji do 91 kg v light kontaktu. 
Po odličnih borbah se je Jurman uvrstil v veliki finale, kjer 
je žal izgubil z 1:2. Vseeno pa je z drugim mestom in sre
brno kolajno dosegel svoj najboljši rezultat.
Tomšič se je boril v kategoriji do 67 kg v šemi kontaktu in 
osvojil odlično peto mesto.
Pripomniti pa velja, da je bil Kristjan prvič na tako velikem 
tekmovanju in je s svojimi 16 timi leti nastopal v članski 
kategoriji.

ATLETIKA
V četrtek 5. junija je v Ljubljani potekalo finale "malega (5. 
in 6. razred) in "velikega" (7. in 8. razred) " Atletskega 
šolskega pokala Slovenije."
Med 634 učenci iz 211 osnovnih šol so se na tekmovanje 
uvrstili tudi trije učenci 05 Vojke Šmuc.
Jasmina Kapel je v teku na 1000 metrov zasedla 16. mesto, 
Miha Krečič je dosegel 9. mesto v metanju žogice, Največji 
uspeh pa je dosegel Erik Krajcar, ki je postal slovenski šolski 
prvak v suvanju krogle. Kroglo je sunil 14,46 m daleč. 
Čestitamo !

ODBOJKA
Prejšnji petek je v Simonovem zalivu potekal finalni 
šolskega državnega prvenstva v odbojki na mivki. Finalne
ga turnirja se je udeležilo 18 ekip, žal pa jih pet ni bilo 
prisotnih, med njimi tudi ekipa OS Vojke Šmuc iz Izole.
Na plaži smo bili priča zanimivim tekmam, po katerih so 
bile najboljše učenke iz OŠ Miklavž na dravskem polju v 
ženski konkurenci. Pri fantih pa so šolski prvaki v odbojki 
na mivki postali učenci OŠ Ivan Cankar iz Ljutomera. 
Turnir je uspešno izvedla Zveza telesno kulturnih društev 
Izola v sodelovanju z OK Simonmov zaliv in Žok Radio 
Morje.
Slednji pa v počastitev občinskega praznika pripravljajo 
turnir v odbojki na mivki, ki bo 12. julija v Simonovem 
zalivu. Turnir je namenjem deklicam 1. 82 in 83, ekipa 3+1 
ter deklica letnik 1984 in mlajšim, ekipa 4+1. Prijavnina 
znaša 1.500 SIT, prijavite pa se lahko do 12. 7. na ŽOK 
Radio Morje.

POGLED S STRANI V7š/<? temperature so že
načele rokometne 

Piše: Žare ekipe, igralcev in igralk
je čedalje manj na 

za treningih. No, treba je 
povedati, da je pojav 
dokaj razumljiv.

Temo^fo ^erji

je spet na počitnicah v 
domačih krajih, Čuk pa 
je bil odsoten zaradi 

reprezentančnih obveznosti. In tako so ene in drugi (igralke in iglaci) 
trenirali sami, po svoji presoji, je pa tudi res, da so nekateri tudi v 
takih razmerah zelo profesionalni in redni. Tudi priprave za sezono 
97/98 so že v polnem teku. Svoje je k temu dodala tudi skupščina 
RZS. Kot vedno nič kaj "živijensko pomembnega". Določen je 
prestopni rok za igralce, žal bo samo eden. Sindikat igralcev in igralk 
prve lige pa je bil zelo jasen: Klub, ki ne bo spoštoval pogodb, bo 
potegnil ta kratko ! No, pa smo tam, kjer ni muh. Klubi in igralci 
dostavljajo zvezi vse pogodbe, kakšne so in ali so res vnešeni pravi 
podatki (višina premij in vse ostalo) pa je vprašljivo.
Izolani so enkrat že okusili kako to izgleda in poteka. Enostavneje in 
bolj pošteno bi bilo, če bi bili vsi podatki iz pogodbe javni. Tako klub 
kot igralec bi se izognila raznoraznim ugibanjem o tem koliko in 
zakaj.
Če se nekateri lahko mirne duše pogovarjajo o milijardah, ne 
razumem zakaj se ne bi tudi mi o tisočakih. (Čeprav DEM) 
Profesionalizem DA, vendar tako kot se to dela v svetu, tako lahko 
začnemo tudi v rokometu pri nas.

P. S. Ko sem to pisal v dvorani, je prišel mimo vratar Mitja Valenčič. - 
"Mičo, boš še pri nas ?"
- "ja, če poravnajo dosedanje obveznosti!"

tudi reprezentance, ki bodo zastopale Slovenijo na 
svetovnih in evropskih prvenstvih.
V razredu optimist je v reprezentanci za svetovno 
prvenstvo, ki bo na Irskem tudi Rok Košir (JK Burja). Za 
evropsko prvenstvo, ki bo v Piranu, pa so v ekipi Rok 
Štrukelj in Taja Abram (oba Olimpic), Jure Žbogar, Jani 
Maticca, Tina čeligo in Veronika Macarol (vsi JK Burja)
V razredu evropa potujejo na Evropsko prvenstvo Primož 
in Aljoša Mislej (Olimpic) ter Andreja Rener in Marja Ličen 
OK Burja).
V razredu laser bosta na EP odšla Vasilij Žbogar in Matevž 
Ravnikar, na svetovno prvenstvo pa bo odšel Vasilij Žbogar.

JADRANJE
Gaia Legend je že tretjič zapored zmagala na najbolj 
prestižni jadranski regati Rimini - Krf - Rimini.
Ob obisku predsednikov srednje evropskih držav pa je v 
Piranu potekal President cup v razredu optimist. Prva tri 
mesta so zasedli italijanski optimisti, takoj za njimi pa sta 
se na 4. in 5. mesto uvrstila Rok Košir in Jure Žbogar (oba JK 
Burja). Med deseterico najdemo še Jana Maticco in Tino 
Čeligoj (oba JK Burja).
Na seji strokovnega Jadralne zveze Slovenije pa so določili

TRGOVINA GARFIELD
Mužčeva 3 (poleg tržnice), IZOLA, tel.: 066/ 65 296



Začetki izolskega taborništva so povezani s Pavletom Lešnjakom, 
predvojnim gozdovnikom, kije deloval v koprskem Rodu srebrnega 
galeba (ustanovili so ga leta 1953). Ker pa je živel v Izoli, je Lešnjak 
želel organizirati tabornike tudi v Izoli. Spoznal je Ernesta Lupinca 
in leta 1956 je skupina štirih fantov iz Izole odšla na taborjenje s 
Koprčani.
Po vrnitvi so začeli razmišljati o ustanovitvi lastne taborniške enote in 
konec februarja so pripravili ustanovni občni zbor, na katerem se je 
zbralo 20 zagnanih članov, ki so se organizirali v družino, poimenovali 
pa so se Jadranski stražarji in se 25. marca uradno registrirali. 
Kasneje seje družina preimenovala v odred, pred kratkim pa v rod. 
Največja želja mladih izolskih tabornikov je bila organizirati 
taborjenje, vendar za samostojen tabor niso imeli svoje opreme, zato 
so se pod vodstvom očka Lupinca pridružili koprskim tabornikom, ki 
so organizirali potujoči tabor. Po tem uspešnem taborjenju se je 
organizacija začela razvijati, jeseni so bili formirani vodi in taborniki 
različnih starostnih kategorij so sodelovali na različnih taborniških 
tekmovanjih in dosegali solidne uspehe.
Največje doživetje pa je bilo prvo samostojno taborjenje na Visokem 
(pri Tavčarjevem dvorcu) v Poljanski dolini, kjer je taborilo 25 članov. 
Organizacija se je vedno bolj krepila in na koncu leta 1958 je bilo 
članov že več kot 80, zato so se na občnem zboru organizirali v odred - 
ODRED JADRANSKIH STRAŽARJEV, ustanovili pa so tudi skupino 
za pomorske aktivnosti. Taborniki so dobro delali, se udeleževali 
različnih aktivnosti in dosegali lepe uspehe na tekmovanjih.

Taborniški mnogoboj v Fiest 1964. Ekipi Modri val (levo) in Temni hrasti (desno)

Do krize je prišlo leta 1959, ko je iz Izole odšel Pavle Lešnjak in je vse 
delo padlo na ramena Ernesta Lupinca, toda moči so se kmalu obnovile, 
delo je spet steklo in taborniki so aktivno sodelovali na številnih 
prireditvah - ob dnevu tabornikov, na prvomajski paradi, ob dnevu 
mladosti... Najlepši dogodek leta 1960 pa je bil prav na dan mladosti, 
ko so taborniki od društva "Napredna žena" dobili društveni prapor na 
slovesnosti, ki so se je udeležili številni prebivalci Izole (kum je bil 
Nerino Gobbo), ob tej priložnosti je starešina odreda Tonček Juriševič 
orisal razvoj in naloge taborniške organizacije v Izoli.

Tabor OJS leta 1959 v Kočevju - Mahovnik (zgoraj) in udeleženci tabora (spodaj)

Poletje so taborniki preživeli na taborjenju v Preddvoru pri Kranju, 
nato pa na 5. zletu slovenskih tabornikov v Lescah. Novembra so na 
občnem zboru izvolili novo vodstvo, v katerem so bili: Tonček 
Juriševič, Marta Kolarič, Rozita Jež, Ernest Lupine, Tonček Pokorn, 
Aleksander Belič, Mitja Podgornik, Vlado Komac, Zorko Dežjot, Marjan 
Škerlič in Danila Andrejašič.
V naslednjem letu so bili posebno uspešni na tekmovanjih, saj so prav 
Izolani priborili Sloveniji prvo zmago na vsedržavnem orientacijskem 
tekmovanju (COT), v ekipi so bili Peter Kobal, Mitja Podgornik, Marjan 
Škerlič, Edvard Čižek in Pino Sabadin, treniral in vodil pa jih je očka 
Lupine. Na taborjenju v Ribnem pri Bledu pa so prvič postavili 
montažno kuhinjo, ki jo uporabljamo še danes.

Proslava10-letnice delovanja OJS Izola 1966 v Kulturnem domu.

Leto 1962 je zanimivo predvsem po tem, da so izolski taborniki 
vzpostavili stik s poljskimi taborniki - harcerji, s katerimi so se kasneje 
še povezovali., tako so Poljaki taborili v Sloveniji, Izolani pa na 
Poljskem. Naslednje leto so štirje obalni odredi (OSG Koper, OMV 
Portorož, OSM Pirari in OJS Izola) prvič organizirali skupno taborjenje 
v Bači pri Modreju, ker je bilo to taborjenje uspešno, so organizirali še 
nekaj skupnih taborjenj. Letni tabori so bili v naslednjih letih v 
Mahovniku pri Kočevju, nato v Juijevskem Brodu 'ob reki Kolpi, v 
Polzeli, leta 1967 pa v Završnici pri Žirovnici.

Prvomajska parada 1960 v Izoli (nadaljevanje prihodnjič)



Humoreska

PADLA JE RDEČA TRDNJAVA
Pravijo, da je Koper zadnja rdeča 
trdnjava, če je res tako, so se tam 
doslej rojevali sami "Rdeče armejci"! 
Vsi, ki so se doslej rodili v Kopru, naj 
bi bili rdeči.
S preselitvijo porodnišnice v Izolo, 
pa ne bo več tako! Izola je delavsko 
mesto in vsi, ki se bodo tu rodili bodo 
delavci. Odpira pa se vprašanje, kaj 
bo z njimi? Ali bodo že ob rojstvu 
obsojeni, delavci brez dela ?
Tako se pač človek rodi, enkrat pod 
srečno zvezdo, a drugič pod križem 
in že ima ob rojstvu križ. Tako se je 
rojevala tudi naša bolnišnica, rodila 
se je pod zvezdo, a dogradila pod 
križem. Pred 25 leti smo glomazili 
masovno na hrib,da bi prisostvovali 
pri polaganju temeljnega kamna. 
Poti ni bilo, šli smo čez korone po 
kozjih stezah, bile so blatne in 
spolzke. Na vrhu smo ugotovili, da ni 
prišel tov. Mitja Ribičič, ki bi moral 
položiti temeljni kamen. Ne 
spominjam se, kakšno funkcijo je 
tedaj opravljal, a zagotovo vem, da 
je bil rdeč!
Končno se je pokazal pod vrhom, 
takrat se nam je oddahnilo, ker smo 
vedeli, da bo temeljni kamen 
položen in, da se bo bolnišnica 
zagotovo začela graditi.

Ribičič se je nekje med kanelami 
izgubil, zaneslo ga je malo na 
desno v smeri "Kamučev"! Takrat 
še ni bilo tako stroge ločitve med 
leve in desne, zato Ribičiču nihče 
ni zameril, ko je zavil malo na 
desno.
Resje bila trnjeva pot dokončanja 
te prepotrebne ustanove. Na 
zaključni slovesnosti ni bilo 
Ribičiča, kar jasno priča, da je 
rdeča trdnjava padla in, da so 
rdečo barvo menjale druge.
A, glej ga zlomka, prav v 
zdravstveni ustanovi so pred 
kratkim piknili v prst gospoda 
škofa, ki je blagoslovil bolnišnico 
in ugotovili, da je tudi on rdeč. Iz 
tega lahko zagotovo sklepamo, da 
je rdeča trdnjava res padla,a da se 
rdečih nikoli ne bomo znebili! 
Znanost, kljub velikemu napredku 
še ni sposobna izdelati 
brezbarvnega človeka, tudi s 
kloniranjem ne !

Ernest CAh

ZA MALO CENEJŠA ŠOLA
Skoraj bi nam uspelo, če ne bi bilo sporočila, 
da so nekatere cene knjig, ki smo jih objavili 
v našem katalogu šolskih knjig napačne 
oziroma neusklajene z novimi cenami knjig. 
Večina cen je, žal, nekoliko višjih kot pred 
tem, najdejo pa se celo takšne, ki so se 
pocenile. Kakorkoli že, opravičiti se moramo 
za napake v katalogu in zato tokrat
objavljamo prave cene. Da bi lažje preverili 
pa objavljamo tudi cene, kot smo jih napisali 
v katalogu.
Mimogrede: Ne pozabite, da rok za
naročilo knjig poteče 23. junija.
In zdaj k popravkom:

1..RAZRED
ABC, POSLUŠAMp, GOVORIMO,...l.del 

IZOLIT ^WtJ0 2362
ABC, POSLUŠAMO,GOVORIMO,... 2.del 
IZOLIT 2362

2.RAZRED
DOBER DAN ZEMLJA 
DZS 2490

4. RAZRED
TU SEM DOMA 1 domača pokrajina 
MODRIJAN 2123

5. RAZRED
MATEMATIKA 5 
DZS JJ&T 2390
ANGLEŠKI J.l TOUCHSTONE 1 učbenik 
ZO 12&9-' 2476

ANGLEŠKI J. 1 TOCHSTONE 1 del. zv.
ZO 2022

SLOVENSKA BESEDA - jez.vadn.
JUTRO \£PK 1523

6. RAZRED
O, DOMOVINA , TI SL...
DZS 1650
STARI IN SREDNJI VEK 
DZS 2913
MATEMATIKA 6 
DZS JATfc 2380

7. RAZRED
VZPON MEŠČANSTVA 
MODRIJAN J042" 2042
BIOLOGIJA 7 učbenik 
TZS 2183
FIZIKA 7
DZS ^+50 1840
MATEMATIKA 7
DZS P&T 2380

GRAFFIT - knjigarna in papirnica 
Manziolijev trg 6. Tel.: 62-022

MALI OGLASI
- AMI, vozen, ugodno prodam, tel. 63-905.
- Belo vino -malvazija prodam, tel. 61-681,
- Seminarske ipd. naloge računalniško 
obdelujem. Alen, tel. 066-67-533, vsak dan po 
16.uri.
- Prodam blagajna Trgovina Mojca, tel. 62-281
- Prodamo polovico hiše v Hrvatinih, 
stanovanjske površine 83 m2; klet, telefon, 
nekaj vrta, mirna lokacija, edini stanovalci. 
Pokličite: 066/38-208 dopoldne ali 066/528-619 
zvečer.
- Jasnovidec Matej in vedeževalka Erika vam 
prerokujeta osebno, po pošti ali po telefonu. 
Zvedeli boste vse o prihodnosti, tedenski in 
mesečni horoskopi. Telefon: 061/132-93-67.

NIČ NI VEC, KOT JE BILO
Tudi narava je vse začela delati po svoje. Nekoč sije vzela čas in 
spreminjala življenje na zemlji v milijonih let, zdaj pa se to 
spremeni v nekaj desetletjih. Normalno se nam že zdi, da po 
morju plavajo sladkovodni ponirki in da v mandraču prosjačijo 
kruha divje race, zdaj pa smo doživeli še črnega laboda.

iFotografiral ga je
|Marjan Kralj, videlo pa ga je 

dovolj Izo la
nov, da ne 
boste rekli, da 
je to samo 
zaradi naše 
slabe foto- 

______________ | grafije.

SPOŠTOVANI LJUBITELJI PSOV!
KINOLOŠKO DRUŠTVO IZOLA VABI V SOBOTO DNE 14.6.1997 
NA OTVORITEV VEŽBALIŠČA ZA ŠOLANJE PSOV.
PRIKAZALI BOMO PROGRAM OD ZAČETNEGA ŠOLANJA DO 
VRHUNSKO IZŠOLANEGA PSA. ZAKLJUČILI BOMO S 
PROGRAMOM "AGILITV.
PRIČETEK BO OB 10.00 URI.

VABLJENI!

n



KULTURNI DOM IZOLA 
ZKO IZOLA 

ŠOLA KREATIVNOSTI 
sezona 1997/98

GLEDALIŠKA ŠOLA
- poteka v petih starostnih skupinah in je 
namenjena otrokom od 8 leta starosti, 
dijakom, študentom in odraslim, ki se želijo 
seznaniti z gledališko umetnostjo. Program 
zajema redne vaje, ki so organizirane enkrat 
na teden v popoldanskih ali večernih urah, 
mesečne intenzivne seminarje, ki jih bodo 
vodili priznani gledališki ustvarjalci in oglede 
gledaliških predstav .

BALETNA ŠOLA
- ponuja štiri programe, ki so prilagojeni 
starosti otrok, hkrati pa predstavljajo dobro 
podlago za skladen telesni in duševni razvoj 
otrok.
Baletna igralnica je namenjena otrokom od 
4. do 6. leta starosti,v baletno pripravljalnico 
pa se lahko vpišejo otroci od 7. do 10. leta 
starosti. Baletno izobraževanje se nato 
nadaljuje na Nižji baletni šoli, ki traja dve leti. 
Poleg mentorice, Višnje TOŠKAN, 
sodelujejo v baletni šoli tudi pianistka in 
učitelji Srednje baletne šole iz Ljubljane.

GLASBENA IGRALNICA
je celoletna glasbena delavnica, ki jo 
namenjamo otrokom od 4. do 6. leta starosti s 
ciljem, da si otrok ob poslušanju glasbe, 
igranju na glasbene instrumente, plesu in 
likovnem izražanju ostri slušno občutljivost, 
ritmični čut, melodični posluh in glas, ter se 
celostno razvija.

LIKOVNA ŠOLA
za odrasle in otroke bo udeležence seznanila z 
likovno umetnostjo in njenimi tehnikami. 
Delo poteka v obliki praktičnega dela na 
tedenskih vajah, ki jih bo vodil likovni 
pedagog Teo Tavželj.

PLESNA ŠOLA
- ponuja pet programov, ki jih lahko 
obiskujejo otroci in odrasli. Odrasli se bodo 
lahko naučili standardnih plesov v 20 urnem 
začetnem in nadaljevalnem tečaju, ki ga bo 
vodil Bruno Orlando. Posebna ponudba je 
tudi program Gibanje ob glasbi, ki ga 
namenjamo odraslim, ki se želijo razgibati, 
sprostiti in ojačati mišice. Otroci lahko 
izbirajo med programi, ki ponujajo različne 
zvrsti sodobnega plesa,

ŠOLA KITARE
bo zadostila potrebo po igranju električne in 
akustične kitare, ki sejo slušatelji naučijo po 
sodobni tehniki. Šolo bo vodil kitarist Stane 
Bakan, vpišejo se pa lahko otroci od 12. leta 
starosti in odrasli.

TEČAJ SLIKANJA NA SVILO- 20 urni tečaj 
TEČAJ ZA MANEKENKE in fotomodele
- 30.urni tečaj
TEČAJI OBLIKOVANJA GLINE
- hitri tečaj za vzgojiteljice in učitelje, tečaj za 
odrasle, tečaj za otroke
TEČAJ IZDELOVANJA PUSTNIH MASK 
-15 urni
LIKOVNI TEČAJI
- risanje, slikanje, grafika...
FOTO TEČAJ

Razstave
V četrtek, 12. junija
ob 18.00 v Galeriji Alga 
otvoritev razstave likovnih del 
Vrtca Dante Alighieri iz Izole.

V petek, 13. junija bo ob 19.00 
LETNA PRODUKCIJA
Plesnih delavnic LAI iz Izole, kijih vodi 
Lilijana Šantič Ujčič.
Vstopnina: 200 Sit, otroci imajo brezplačen 
ogled.

Galerija Meduza Koper
25 let
Koper, I). junij 199/

GLASBENE TOP LESTVICE (ANGLIJA)

o.š Vojke, snve.
J Z.oZ_Av_----  -
ODPJCTAVZMA

ČEEmK, tz&97

16X0
x šolski telovadnici

GIMNASTIČNI
NASTOP

IVJt
v Kulturnem domu

Prireditev za 
osmošolce 
Priznanja 
osmošolcem

INSLIA
SLIKE
RAZSTAVLJA
akademski
slikarj
BOJAN
BENSA
iz Ljubljane

SINGLE
1 NOVO -MmmBop Hanson
2 1 I Wanna Be The 0nly One Eternal feat Bebe Winans
J NOVO - Paranoid Android Radiohead
4 2 Time To Say Goodbye S. Brightman/A.Bocelli
5 4 Closer Than Close Rosie Gaines
6 3 You'reNot Alone Olive
7 5 Til Be There For You Rembrandta
8 6 Lovefool Cardigans
9 NOVO - Six Underground Sneaker Pimps
10 NOVO - Waltz Away Dreaming Toby Bourke/G. Michael
11 NOVO -TiAmo Gina G
12 7 YouMightNeedSomebody SholaAma
1310 I Believe I Can Fly RKelly
1411 Bellissima DJ Quicksilver
15 9 Wonderful Tonight Damage
16 NOVO - Something About You NewEdition
17 NOVO - Love Shine A Light Katrina and the Waves
18 NOVO - The Beautiful People Marilyn Manson
19 12 IDon’tWantTo Toni Braxton
20 13 Please Don't Go NoMercy

LONG PLAV
1 NOVO -OpenRoad GaryBarlow
2 NOVO - Do It Yourself Seahorses
3 2 Špice Špice Girls
4 1 Blood On The Dance Floor Michael Jackson
5 NOVO - Always On My Mind - Uit. LoveSongs Elvis Presley
6 10 Romanza Andrea Bocelli
7 14 Before The Rain Eternal
8 NOVO - Direction Reaction Creation Jam
9 4 Republica Republica
10 5 White On Blonde Teias

NOVO VGRAFFITU:
CASINO ROYALE, CESARIA EVORA
(Druga godba !!!), SAINT (Soundtrack), SPYRO
GYRA, ANDREA BOCELLI...

1. PIN0 DANIELE -Dubbinon ho
2. ETERNAL -1 wanna be the only one
3. DAVID BRYNE - Miss America
4. MARINA REI - Primavera 
5.SKUNK ANANSIE - Brazen
6. DAFTPUNK - Around the world
7. PAUL McCARTNEY - Young boy
8. ERYCAH BADU - On & on
9. MICHAEL JACKSON - Blood on the...
10. ARTICOLO 31 - Cosi' e cosa'
11. TEXAS - Halo
12. NICCOLO' FABI - II giardiniere
13. JEWEL - You were meant for me

12



LP TEGfl TEDNA 
Piše Tomaž - Radio Morje

Paul McCartney 
Flaming pie
Sir Paul preganja dolgočasne, meglene 
popoldneve v svoji graščini, na deželi, z 
branjem kakšnega romana ali pa z novo akcijo 
v boju za zaščito živali. Med obrednim 
srebanjem čaja mu po glavi začne brenčati 
melodija. Steče h klavirju in nastane nova 
viža, ki jo bo morda uporabil za kakšno novo 
ploščo. Z malo domišljije in kančkom ironije 
si lahko predstavljamo življenje enega izmed 
najbolj uspešnih britanskih glasbenikov vseh 
časov.
Več kot sto njegovih pesmic, ki jih je podpisal 
sam ali pa z Johnom Lennonom je prišlo na 
vrhove lestvic najbolj prodanih plošč. 55 letni 
zvezdnik se je z Johnom prvič srečal pred 
40-imi leti in od takrat z velikim uspehom 
sklada in poje pesmi. FOUR FAB naj bi se 

. razpadli zaradi denarja, različnih idej, žena.. 
Po Beatlih se Paul tako kot uporni John in 
zapostavljeni George odpravi po svoje. Leta 
1970 izide njegov PAUL McCARTNEY, leto 
pred tem pa z nekim RAMONOM 
MILLERJEM (STEVOM MILLERJEM) 
posname pesem MY DARK HOUR: Kasneje 
napiše celo vrsto uspešnic, tako s skupino 
THE WINGS, kot na solističnih projektih. V 
svoji dolgi karieri je med drugimi sodeloval 
tudi z" MICHAELOM JACKSONOM 
(kasneje se spreta zaradi avtorskih pravic THE 
BEATLES), STEVIEM WONDERJEM, 
ELVISOM COSTELLOM (zanj je zatrdil, da 
ga po pojavnosti in načinu dela spominja na 
pokojnega Johna)... Pop pesmice so mu vedno 
ležale na srcu, velikokrat, v preteklosti, pa jih 
je malce podredil glasbenim trendom ali pa 
atmosferi zgodbic. Ob koncu 80-ih se začenja 
spogledovati z dediščino slavnega liverpool
skega kvarteta. Na ploščah kot sta FLOWERS 
IN THE Dl RT in OFF THE GROUND je 
čutiti duh preteklosti. Izbral sije sodelavce, ki 
so ga spominjali na preteklost, kot je veliki 
producent GEORGE MARTIN. Na prepolnih 
stadionih je poleg svojih novih in starejših 
uspešnic prepeval tudi YESTERDAY, BACK 
IN THE USSR, CAN'T BUYME LOVE.., ki 
so se znašli na koncertnih albumih. Opazneje 
seje začel vračati v rodni Liverpool, kjer je na 
noge postavil LIVERPOOL INSTITUTE 
FOR PERFORMING ART. Medtem seje še 
drugič poskusi s skladanjem resne glasbe in 
ustvaril LIVERPOOL ORATORIO.
Veliki Paul se nikoli ne zmoti. Med štiriletnim 
zatišjem je leta 1995 je začel oblikovati nov 
projekt. Le-ta dobi zagon in pravo obliko med 
histeričnim izdajanjem treh ANTOLOGIJ 
skupine THE BEATLES, ki so po vrsti postale 
prodajne uspešnice. Okoli sebe je izbral zelo 
zanimivo ekipo, ki je pričarala zbirko 14 
skladb, FLAMING PIE in jo sestavijo lahko 
le oni. Poleg omenjenega GEORGA 
MARTINA, večne sopotnice LINDE, ki je 
poskrbela za fotografije in sina JAMESA so tu 
šeSTEVE MILLER (s skupino je napisal FLY 
LIKE AN EAGLE, THE JOKER, 
ABRAKADABRA...), s katerim sta zložila in 
zaigrala YOUNG BOY, IF YOU WANNA in 
UESD TO BE BAD, ter ex-Beatle, RINGO 
STAR in glasbeni vrač JEFF LYNNE, 
ex-ELO, ki ima na vesti HARRISONa, TOMa 
PETTYa, in ROYa ORBISONa...
Razen pesmi GREAT DAY in CAL1CO 
SKIES, so ostale uvrščene po vrstnem redu 
kot so nastajale, med drugim tudi v 
znamenitih

PAUL Hf CA* 1 NI t

londonskih ABBEY ROAD študijih.
Sir Paul v dobri urici prijetnih melodij ni 
predstavil nič novega, vendar pa vas 
FLAMING PIE ne bo razočaral. Prijeten, 
razpoznaven, klasičen.

Pino Daniele 
Dimmi cosa succede 
sulla terra

..Forse seguiro'il mio cuore 
forse T ho seguito gia' 
in amore non c' e' ragione 
perche' dubbi non ha, 
perche' dubbi non ha...

PEKO UAMICLK

Vedno med največjimi, se po dveh letih vrača prerojen, 
močan in optimističen. Pina ni kot nekaj drugih 
glasbenikov iz Napolija povozil čas, saj spretno potuje v 
preteklost, se ozira okoli sebe in spremlja horizonte 
prihodnosti. Ideologije so mrtve in zavajajoče, Napoli je 
blizu in hkrati daleč stran, ostanejo čustva, ljubezen, ki je 
nad vsemi in preživi vse. Naj bo to vodilo trenutnega 
stanja, osebnega življenja in rdeča nit nove stvaritve 
DIMMI COSA SUCCEDE SULLA TERRA, ki je prišla 
na svet nekaj mesecev po rojstvu hčerke Sare. Pino se 
vrača h koreninam, vse skupaj pa oplemeniti s sedanjim 
glasbenim trenutkom (hip-hop, loop in programiranje...) 
Svoj debut z naslovom LA MIA TERRA leta 1976. 
Presenetil in navdušil je s svojo mavričnostjo zvokov in 
emocijami. Njegove pesmi so mesto pod Vezuvom, ljudje 
in kulture, ki se tam srečajo. Mediteran se zlije s sanjsko 
Ameriko, ki jo z Napolijem loči le moije. So Afrika in 
delčki arabskega sveta, ki se mešajo s prevladujočo 
evropsko kulturo. Njegova neposrednost, ga je vedno 
vodila med široke množice, ki so v njegovi glasbi našli 
odrešitev, smeh in ljubezen. V svoji dolgi karijeri je 
sodeloval z glasbeniki kot so: PAT METHENY, CHICK 
COREA, PINO PALLADINO, RALPH TOWER, 
JOVANOTTI, EROS RAMAZZOTTI..
90-ta so njegova leta, saj so plošče UOMO IN BLUES, 
CHE DIO TI BENEDICA in NON CALPESTARE I 
FIORI NEL DESERTO postale prave prodajne 
uspešnice, s prepolnimi koncertnimi turnejami in pesmimi, 
ki ostajajo. Letošnje leto je dočakal z rahlimi težavami saj 
se je CGD obotavljala z izidom 15-ga studijskega albuma, 
ki naj bi ga na lestvicah resno ogrožala plošča velikega 
prijatelja JOVANOTTIJA - LORENZO 1997 L’ 
ALBERO, s katerim sta nastopila na letošnjem 
prvomajskem koncertu v Rimu.
DIMMI COSA SUCCEDE SULLA TERRA je preprost, 
čustven in pozitiven. Med 13 pesmimi se dobri Pino ni 
mogel otresti nekaterih eksperimentalnih domislic, na 
drugi strani pa CHE MALE C'E\ DUBBI NON HO, 
AMICI COME PRIMA in QUESTO EMMENSO 
sežejo naravnost v srce. Piramida na ovitku plošče, ki je 
nekakšen simbol zelo obiskane turneje, predstavlja prehod 
iz ene eksistence v drugo. Solamost in barvnost na tem 
odličnem albumu, ki je po dobrih dveh mesecih dosegel 
naklado rekordnih 500.000 plošč, predstavljajo 
GIORGIA (Pino ji pomaga pri novi plošči), RAISS, 
pevec odličnih ALMAMEGRETTA ter simpatična 
NOA, ki smo jo pred dvemi leti lahko občudovali na 
koprskem delu FOLKESTA Med glasbeniki pa 
srečamo stare znance, odličnega bobnarja 
MANUJA KANTCHEJA (PETER GABRIEL, 
STING, SEVIPLE MINDS...), klaviaturista RITO 
MAROCOTULLI in DERONA JOHNSONA, tolkalca 
HOSSAMA RAMZYa in basista JIMMYa EARLija 
PINO po tihem za jesen napoveduje mini 
turnejo z ERICOM CLAPTONOM in GEORGOM 
BENSONOM. Pustite naj vas vodi srce.
Obe predstavljeni plošči sta naprodaj tudi 
v GRAFFIT-u, Manziolijev trg 6,. TeL 62-022

SOBODAJALCI POZOR !!!
Se vedno iščemo podjetnega lastnika večjega 
stanovanja ali manjše hiše v Izoli, ki bi bil pripravljen 
oddati stanovanje ali hišo za julij in avgust, oziroma 
sobodajalca, ki bi vsak petek in soboto oddal prenočišče 
za 9 -10 nastopajočih na Mediteran festivalu. Ponudbe 
na tel.: 600 010

FE P

Mediteran
festival

Sobota, 28. junij ob 21.00

m

FERUS MUSTA 
kralj balkanska
i Jjfe ■ #

Petek, 4. julij ob 21.00

JEFFA BUCKLEY-a NI VEČ
V ponedeljek je 
prišlo tudi uradno 
poročilo. Jeffa 
Buckleya, enega 
najbolj svojevrstnih 
pevcev, glasbenikov 
in ustvarjalcev 
nasploh so našli v 
reki Misissipi, kjer se 
je teden dni pred tem 
kopal ob snemanju 
nove CD plošče. JefT je bil star ravno toliko kot 
njegov oče, znani glasbenik in igralec Tim 
Buckley, ki je ustvarjal ob koncu šestdesetih in 
umrl pri 28-tih zaradi overdose-a.
Življenska pot očeta in sina je bila v marsičem 
podobna, njuna smrt pa udarec alternativni 
umetnosti njunega časa.

4 J
DIANA MIRANDI

“SUM®
Sobota, 5. julij ob 21.00
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Promet, kaj pa drugega (I. Del)
(to so razmišljanja le podpisanega ne pa stališča projektne skupine 
ZDRAVO MESTO IZOLA)

"Ceterum censeo Carthaginem esse delendam. " (Sicer pa 
menim, da je potrebno Kartagino porušiti). Tako je Katon starejši 
sklenil vsak svoj govor v rimskem senatu. In kje je tu promet?

"Letos pa je res potrebno nekaj narediti z njim, že sedaj je 
nevzdržno, kaj še bo?" Verjetno to ni le moja vsakoletna, temveč 
od marsikoga misel, ko se napoti po Izoli ali pa kar živi v njej. In kaj 
me moti pri prometu?
Moti me, daje vse zabasano z vozili. Moti me, da so vozila parkirana 
na tržnici, po pločnikih pred Občino in drugod po mestu , na cesti s 
polno črto in ovinkom od mandrača do slaščičame.(Seveda me motijo 
tudi policisti, ki se vozijo le mimo). Motijo me vozila, ki zapolnijo 
obalni rob od mandrača do carinskega pomola, tako da se ni moč 
sprehoditi tik ob morju (invalidi in otroški vozički, starejši: kako njim 
uspeva?). Moti me prenapolnjeno parkirišče pred hotelom Marina; 
posebna cvetka so kar tam parkirajoči avtobusi. In seveda motijo me 
vozila parkirana vzdolž obale, včasih vse do Svetilnika. Po mestnih 
ulicah se jezim nad avtomobili, ki komaj omogočajo prehod drugega 
vozila ( ne vem kako težko pa je gasilcem in reševalnimim vozilom 
na nujnih vožnjah?). Motijo me tovornjaki, občasno parkirani v 
mestu. Motijo me turisti, ki mesto raziskujejo z avtomobilom (in 
domačini, ki vozijo avto na sprehod). Motijo me prazna parkirna 
mesta na urejenih parkiriščih.

Kaj pa sam potrebujem, kaj sam počnem, ko se mi mudi (ali pa 
tudi ne)?
Ker mislim, da se mi skoro vedno mudi, skoro vedno hodim (!) po 
opravkih z avtom. Če kaj potrebujem, poskušam parkirati najbliže 
trgovini, lokalu oz. ulici v katero se napotim. Tudi na pločniku, saj 
vem, da tam ustavim le za nekaj minut. V Jagodju iščem parkirni 
prostor (in ga tudi najdem) pogosto tik pred trgovino...V službo 
hodim nekaj sto metrov daleč z avtom, enako po otroka v vrtec.
Ko grem po opravkih v Koper, pa ustavim na najbližjem 
parkiralisču, nato pa se preselim po potrebi na drugo parkirališče, če 
imam še kje opravke.
V Trstu se ustavim vedno le na enem parkirišču in mi običajno ne 
pride na misel, da bi se z avtom selil po mestu ne glede na vročino, 
dež ali hojo kilometer ali več v levo in desno. Seveda mi še na misel 
ne pride ustavljanje na pločniku. Zakaj? Ni težko uganiti.
V Ljubljani parkiram ali v garažni hiši ali na kakem večjem 
parkirišču in se nato cel dan rekreiram po pločnikih. Le če gre za 
večkilometrsko razdaljo, se premaknem z vozilom na drugo 
parkirišče.
Če se odpravim na izlet npr. v Poreč, parkiram na urejenem mestu in 
nato raziskujem kraj peš, tako kot mi je omogočeno. Ne pogrešam 
vozila, ker ga pač ne morem uporabiti.

Je v tem kaka uporabna logika? Da in ne. Ne gre slepo sklepati: če 
lahko v Trstu in v Ljubljani, potem lahko tako tudi v Izoli. Kajti v ti 
dve mesti pač človek ne gre, ko mu zmanjka zobotrebcev ali drugih 
podobnih nujnih potrebščin; torej si vzame čas in ga namenu primerno 
troši. V domačem logu seveda ni govora, da bi za zobotrebce ali pa 
tudi za pomembnejše stvari, npr. opravek na pošti, Občini etc. vzel

ZDRAVO MESTO IZOLA

BIRO OPREMA^ggflfKl MATERIAL,r v v
1ŠČINESOLS1_________

BIRO OPREMjm:)).fJ»ft4 MATERIAL, 
šouMmmmtBSTJNE 

BIRO OPREMA, PISARNIŠKI MATERIAL, 
ŠOLSKE POTREBŠČINE

BIRO OPREMA, PISARNIŠKI MATERIAL, 
ŠOLSKE POTREBŠČINE 

BIRO OPREMA, PISARNIŠKI MATERIAL, 
iOLSKE PO1

fffliAL,

dopust ali celo dopoldne samemu sebi.

Ali je res bistvo v porabljenem času? Ali pa gre morebiti za 
velikost oziroma majhnost ter navade in predstave, za stil 
življenja?
Ko prihajam kot turist z vozilom v nek neznani kraj, mi je ena 
najpomembnejših in prvih informacij tista o prometni ureditvi: o 
parkiriščih, prometnih conah, zaprtih območjih, posebnih ureditvah 
prometa. Dobro je, če naletim na tako informacijo (pisno in slikovno 
že na vhodih v mesto) ali pa kot sestavni del hotelske ali druge 
rezervacije. Pomembna je tudi občasna medijska aktivnost: časopis, 
radijo in TV, zadnji čas internet (verjetno ni veliko domačih gostov, ki 
ne bi vedeli, da v Piran ne moreš več kar tako). Tudi v mestu se gost 
lahko nahaja v neposredni bližini urejene, proste parkirne površine ne 
da bi zanjo vedel, če ta informacija ni nameščena na prometno ključnih 
lokacijah. Po nepotrebnem z iskanjem obremenjuje mestni promet. 

Avtobusi, ki se slučajno znajdejo v mestu seveda ničesar ne prispevajo 
k izolskemu turizmu, če poskušajo izvesti ogledno vožnjo vzdolž 
nabrežja brez ustavljanja. Smiseln in za mesto koristen je ogled pri 
katerem si gost vzame zanj čas. Za take oglede pa se seveda avtobusi 
lahko ustavljajo na vhodu v mesto. Enako velja za parkiranja pred 
hotelom Marina: če je že zaradi obilice prtljage res nujno potrebna 
vožnja prav do hotela (kaj pa atraktiven turistični kombibus parkirišče 
- hotel?) pa tam nikakor ni upravičeno njegovo parkiranje. Ne 
pozabimo, daje od parkirišča pred ladjedelnico do mandrača kakih 20 
minut hoje (če vmes še kaj popijemo v gostilni), od gostinske šole pa 

še manj. S tem gostov ne bomo odvrnili, če bomo seveda tudi sebi 
znali zmanjšati pretirano komoditeto, če se bomo tudi sami znali 
držati zastavljenih pravil in omejitev.
O našem lastnem prilagajanju pa prihodnjič.

GREMO NA ^TABORJENJE

r:

, mccr 'j/*

Izolski taborniki letos že 38. postavljamo šotore za naš letni tabor, ki 
bo tokrat v Ribčevem lazu tik zraven Bohinjskega jezera od 20.julija 
do 28.julija.
Tu se bo 9 dni odvijal tabor za redne člane naše organizacije, kjer 
bomo pokazali in izvedli vso med letom pridobljeno znanje. V 
okviru tega tabora organiziramo 
takoimenovani šolski tabor, ki je namenjen 
otrokom od 7. do 18. leta starosti. Tabor traja 9 
dni od 20.julija do 28.julija (po želji tudi 
manj). Na njem bodo otroci spoznali vse 
glavne taborniške veščine (orientacija, vožnja 
s kanuji po jezeru, življenje in prehranjevanje 
v naravi, bivakiranje...)
V ceni, ki znaša 2500 SIT /dan je vštet prevoz, 
hrana (4 dnevni obroki), spanje in organizacija 
taborjenja. Prijave z vplačili ter vse kar vas 
zanima vsak torek od 16 do 21 ure na sedežu 
društva: Osnovna šola Livade - prizidek 
telovadnice, do začetka taborjenja.

KMEČKI TURIZEM AGROTURISMO

11 PRI NELOTU "
HLADNE IN 
TOPLE DOMAČE 
JEDI
Prodaja vina 
tudi za dom

Odprto: PETEK, SOBOTA od 18.ure dalje 
NEDELJA, PRAZNIKI od 12.ure dalje

Polje 35 ( pri RUDI) tel. 64-149, 64-349
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NAGRADNA GOJKARCA
Najprej moramo zapisati opravičilo vsem reševalcem križank in avtorici prejšnje križanke ga. Mariji Bolje. Tiskarski škrat je 
namreč snedel navodilo o rešitviin I vrstico z gesli križanke. Vendar ste reševalci Mandračevih križank že tako vešči, 
predvsem pa že vsega vajeni, da ste križanko rešili tudi brez navodila. Sami ste našli vseh sedem slovenskih rek in jih 
napisane na kuponu poslali na naše uredništvo. V uredništvu pa smo izžrebali reševalca, ki prejme papigo iz trgovine za 
male živale Bingo Bongo. To je Samsa Toni iz nazorjeve ulice 9, iz Izole.
Tokratna nagradna Gojkarca prinaša novih devet športnikov. Imena najmanj petih napišite na kupon in pošljite na naslov 
Tednik Mandrač, Veliki trg 1, Izola, najksneje do torka 17.6.1997. Nagrada: Pizzi za dve osebi iz najnovejše izolske Pizzerie 
Porto Apollo.

VODORAVNO
Jt. IME SOSIČ, NOGOMETAŠ___ 6. HUDA NESREČA, POLOM____15. NAŠ ODNOS DO RASTLIN, ŽIVALI IN

OKOLJA. 17.ZELIŠČ AR, NABIRALEC TRAV _1£/VEČJE DVORANE, SALONI ,19. INDIJSKI VELETOK 20. PRI
VOJAKIH DESETNIK, IZPRALKA __2TT NAJ VEČJA JUŽNOAMERIŠKA KAČA 112. AMERIŠKA IGRALKA YOKO 23r'
ANDRAŽ SEDMAK___25. UMETNOST PO LATINSKO___.26. KOCJANČIČ ANDREJ___28. ETILNI ALKOHOL, VINSKI
CVET_32. KUTIN ADRIJANA ,33. OKUSNA MORSKA RIBA___36/STARI RIMSKI IZRAZ ZA LIUBLIANO .37.
IZRAELSKI POLITIK ABA_39.TOS KRUHA, KRAJ ŠTRUCE_41. IGOR VOLK___42. RENER ANDREJA___43. STARI
OČE, DEDEK___46. ZGORNJI DEL PŠENICE, ZRNJE___47/KRULČIČ IRENA___49. TATJANA OLIVIERI -50.ŽENSKO
IME, ADAMOVA ŽENA 51. ALADIN IMŠIROVIČ___52. IME GOBBO, MODELARSTVO, SRFANJE . 54. RIMSKA
BOGINJA JUTRANJE ZARIE 56. VERNIK. KATERI NE DELA OB SOBOTAH___ 58. ORIENTALSKO SUKNO___59. ELVIO
KRAMPF___60. NEZNANKA V MATEMATIKI___ 61. IME KOVAČIČ ŽARE, ŠPORT. NOVINAR___ 63. IME MARJON,
LJUBITELJ GOKARDA_64. NEMŠKI FILOZOF, IZ - E. JAGER___65. ANDREJ ČERNEHA

NAVPIČNO
1. IME SOSIČ, ODBOJKAŠICA__ 2. TRIK, ZVIJAČA 3. UČENKA, OBISKOVALKA ŠOLE__4. MAKEDONSKI KRALJ, VELIKI
SIN FILIPA__ 5. NICOLAI OTTO__ 6. ALBANSKI DfOBIŽ, IZ - KRADNIK__ 7. KULTURNA RASTLINA__ 8. TOMAŽ
AMBROŽIČ SU IME KOČEVAR, VESLAČ__ 10. ZDRAVILNA RASTLINA_H. ZORANA ZEMLJA__ 10. JEZERO NA JUGU
TURČIJE_13. IZOLSKA GLASBENA SKUPINA__ 14. ADRIANO ROI 16. AZIJSKO PARKOVNO DREVO, IZ - NIKO
G. 20. KSENIJA OKRETIČ__ 24. IME ŽBOGAR, JADRALEC 27. BELOPOLTA SUŽNJA V SULTANOVEM HAREMU_

r 5 25TANTOLOVIČ MARCO__ 30. ZNAK ZA NOBELIJ__ 31.
IME GAŠPERŠIČ, ODBOJKAS 26. NOETOVA BARKA__ 35.
VZDEVEK GOETHEJEVE MATERE__ 38, NEPRIDIPRAV, ^
BARA VIN__ 40. ELDA STUBELJ__ 44. RADOSTNI KLIC
BAKHANTK, IZ - O.LEVE__ 45. IME MILJANIČ^
NOGOMETAŠ 47. VNETJE SLUZNICE, TUDI SEIKAT V
AR. ZALIVU 4& JAPONSKI BOG, IZ - RINA__,52. IME ŠENK,
NOGOMETAŠ__ 53. SLOVENSKA REKAJI7. JEZERO V
TURČIJI §7. ARISTOFANOVA KOMEDIJA, TUDI
NADLEŽNE ŽUŽELKE 58. ANTONIO DUDINE__ 60. IRENA
JANEŽ__ 62. OLJA ČURIČ
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Zbor hroščarjev je minil mirno in zabavno, znajo povedati dečki, 
ki so bili v pravem vojnem stanju. Stali so domala na vsakem 
zakotnem križišču, predsedniki pa so se vozili po morju.

Psi in gospodarji
Sprla sta se lastnika psov. Razlog je 
bil bolj prestižnega pomena, saj se 
lastnika nista mogla dogovoriti, 
kateri pes je lepši in kateri močnejši. 
Ker se je spor tajko zaostril in je bila 
motena okolica, so med lastnike in 
pse posgli še dečki.

Do zadnjega centa
Stanodajalec in stanojemalec sta 
prišla v spor zaradi najemnine, 
seveda. Tudi tu se je spor zelo zaostril, 
vrhunec pa sta dosegla pred 
trgovino, ko sta se pošteno stepla. 
Posredi je bil sprva alkohol, kasneje 
pa so prišli še dečki.

Na nacionalni osnovi
V podnajemniškem stanovanju sta se 
sprli in nato še fizično obračunali 
podnajmniški družini. Prva iz Zvezne 
republike Jugoslavije, druga iz 
Makedonije. Tu je bila vzrok spor 
čistoča, ali bolje rečeno nečistoča. 
Posredovali so dečki, ki so obe družini 
napotili k sodniku za prekrške.

Uomini o piraneži
Piranež je ves munjen in pijan skakal 
po izolskih cestah in oviral promet. 
Dečki so šli in munjenega opozorili, ta 
pa se je samo režal, za nameček pa ga 
je še izvlekel iz fršlusa in ga pričel 
kazati mimoidočem. Tiča namreč. 
Dečki so za piraneža poskrbeli.

V preteklem tednu se je zgodilo 
še 7 lažjih prometnih nesreč, 5 
tatvin in en vlom. jabadabadu 
!!!

NOVE TELEFONSKE 
ŠTEVILKE

UREDNIŠTVO MANDRAČA

Tel.: 600 - 010 
Fax.: 600 - 015

e-mail:

MANDRAC@EUNET.SI

Težave 
z vidom?

Obiščite nas, 
deležni boste 

popolne oskrbe vida 
od očal - kontaktnih leč do rednih brezplačnih kontrol vida.
fotooptika RIO Ljubljanska 24 IZOLA tel.: 066/ 61 403, fax: 066/ 67 044

INVAZIJA HROŠČEV 
NAD IZOLO

1RZAVA UVAJA NOVO 
DESETINO

V San Simonu se je konec prejšnjega tedna zgodil 6. mednarodni miting (beri 
srečanje) hroščev, avtomobilov, ki so zaznamovali povojna avtomobilska leta v 
Evropi in ZDA. Čeprav organizator ni imel veliko časa za pripravo srečanja se je zbralo 
nepričakovano veliko ljubiteljev tega "ljudskega vozila" iz raznih koncev Evrope. 
Pripravili so celo vrsto tradicionalnih tekmovanj, nagradili najlepše hrošče in se tako 
dobro zabavali, da bodo gotovo kmalu spet prišli na srečanje k nam. Tudi njihovo 
veseljačenje ob glasbi Mambo Kings je bilo presenetljivo uglajeno, čisto drugače kot 
je bilo do jutranjih ur na Belvederju. Kaj o sobotnih nočnih veseljačenjih na Belvederu 
menijo okoliški stanovalci pa vedo več povedati na izolski policijski postaji.

Kmetje so nekoč poznali dvanajstino, nekakšen davek v obliki pridelkov, ki so ga 
morali od pridelka odšteti fevdalcem. Časi so se seveda spremenili, danes kmetje 
plačujejo čisto običajne davke, država pa skrbi, da se jim ne bi godilo niti preveč 
dobro, niti preveč slabo. Ko jim gre zelo dobro se zna potruditi, da jim to dobro 
zaračuna, ko so v težavah pa ji pomoč nikakor ne gre od rok.
Tudi tokrat je bila, ob obravnavanju nadomestil za škodo ob decembrski pozebi, zelo 
stiskaška in je izolski občini, po besedah Irene jerman, tajnika občine Izola, dodelila 
vsega 7. milijonov tolarjev, pa še ta vsota je zaenkrat le odobrena oziroma na papirju. 
Ta vsota predstavlja le desetino celotne škode, ki so jo prijavili kmetovalci, posebej 
oljkarji iz izolske občine. Seveda se država lahko zgovarja, da letošnji proračun še ni 
sprejet in je vse, kar pride iz njene shrambe zlata vredno, vendar ostaja dejstvo, da na 
tak način kmetijstva pač ni mogoče niti pospeševati, niti ohranjati.
In če se bodo oljkarji že nekako znašli (občina jim je iz svojih sredstev že priskočila na 
pomoč) potem slabo kaže vrtnarjem, ki so imeli škodo ob aprilski pozebi. V izolski 
občini je bil celoten obseg škode premajhen (tudi zaradi majhnega števila 
kmetovalcev, ki se ukvarjajo s povrtninami), za povrh pa so prejeli vsega 10 vlog za 
nadomestilo škode, tako da iz republiških sredstev občina ne bo dobila ničesar. 
Pomoč tistim, ki jim je zmrzal pobrala vso zgodnjo zelenjavo bo tako ostala le na 
občinskih plečih.
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